
Pri imenovanju novega
direktorja družbe Elektro
Maribor sta bila odločilna
glasova za, ki sta prevla-
dala nad glasovi proti,
teh pa sploh ni bilo

BORKO DE CORTI
Način imenovanjapredsednika upra-
ve družbe Elektro Maribor ni bil
presenečenje samo za ministra za go-
spodarstvo dr. Mateja Lahovnika,
ampak tudi za druge, predvsem pa za
dvanajst prijavljenih kandidatov.Kan-
didati so pričakovali, da bo nadzorni
svet opravil najprej ožji izbor, potem
pa s kandidati v ožjem izboru opravil
pogovore, kjer bi imeli možnost pred-
staviti strategijo in vizijo, vrh tega pa
bi bili na voljo za odgovore na vpra-
šanja nadzornikov. Kar pa zadeva
pomisleke glede legitimnosti izbora
direktorja, smo se obrnili na profesor-
ja Pravne fakultete Univerze v Maribo-
ru dr. Marijana Kocbeka.

Odgovoril nam je, da je uredi-
tev odločanja nadzornih svetov v

novem zakonu o gospodarskih druž-
bah (ZGD-1) enaka kot v starem ZGD.
V novem zakonu to ureja 257. člen, v
starem 271. člen. Organ vodenja ali
nadzora je sklepčen, če je pri sklepa-
nju navzoča vsaj polovica njegovih
članov. Za veljavnost sklepa organa
vodenja ali nadzora je potrebna veči-
na oddanih glasov.

MarijanKocbek je menil, da je bilo
v konkretnem primeru oboje izpolnje-
no, torej sklepčnost in večina. Na seji
nadzornega sveta družbe Elektro Ma-
ribor je bilo prisotnih vseh pet članov
nadzornega sveta. Za izbor predsedni-
ka uprave sta bila odločilna glasova
za, ki sta prevladala nad glasovi proti,
ki pa jih sploh ni bilo. Ker nihče ni bil
proti, pomenijo oddani glasovi navad-
no večino, pojasnjuje dr. Marijan Koc-
bek.

Enainštiridesetletni magister
Andrej Kosmačin, ki je v Elektru
Maribor zaposlen od leta 1995, zdaj
pa je direktor sektorja distribucije,
bo prevzel vodenje 14. aprila letos.
V sporočilu za javnost so zapisali nje-
govo izjavo, "da je ob imenovanju in
izkazanem zaupanju zelo vesel". Za-
veda se, da jih v Elektru čaka veliko
dela in izzivov, ki jihbodo s sodelav-

ci uspešno izpeljali. "Še naprej bomo
konkurenčen, prijazen in zanesljiv do-
bavitelj električne energije," je pisalo
v njegovi izjavi, kajti včeraj ga ni bilb
v službi.

Sedanji začasni direktor Peter Gru-
belnik je včeraj sicer bil v službi, ven-
dar se ni utegnil javiti na naš klic.
Družbo je začel voditi začasno, največ
za devet mesecev, 16. novembra 2009,
potem ko je odstopil v času trajanja
drugega mandata dotedanji predsed-
nik uprave Stanislav Vojsk. Grubelnik
je bil namreč predsednik nadzornega
sveta družbe, pred nastopom funkcije
zastopnika družbe Elektro Mariboru
pa je zamrznil članstvo v nadzornem
svetu podjetja.

Po predaji poslov novemu predsed-
niku uprave Andreju Kosmačinu pa
bo Grubelnik ponovno aktivni član
nadzornega sveta, ki bo spet štel šest
članov in ne pet, kolikor jih ima sedaj.
Nadzorni svet zdaj sestavljajo mag.
Matjaž Madžarac, Roman Ferenčak
in mag. Srečko Kokalj, od zaposlenih
pa Miro Pečovnik in Anton Jaušovec,
vsi pa so bili na seji, ko so pregledo-
vali vloge in imenovali predsednika
uprave.


